
Protokół Nr 13/25 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 27 lutego 2025 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Fiflelski otworzył posiedzenie 

Komisji o godz. 12.40 w biurze rady. 

1. Informacja Starosty w zakresie budowy windy przy 600-lecia w Więcborku 

zadania inwestycyjnego z 2024 r. 

2. Stopień zaawansowania prac w przewidzianych inwestycjach w roku 2025 oraz 

szczegółowe omówienie zadań w ramach OPPT w 2025 r. 

3. Omówienie wydatków na promocję powiatu w 2025 r. 

4. Zaopiniowanie uchwały w sprawach: 

- wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Powiatu Sępoleńskiego oraz zezwolenia na odstąpienie od 

obowiązku zastosowania drogi przetargowej, 

- zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2025 rok, 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sępoleńskiego na lata 2025-

2032. 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

6. Zakończenie. 

Ad. i .  

T. Bondarczyk Dyrektor Wydziału Architektury i Budownictwa poinformował, że 

umowa na budowę windy z wykonawcą firmą ARTMED została podpisana 
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13.08.2024. Koszt opiewał na 539,074,68 zł. tego samego dnia przekazano plac 

budowy. Wykonawca wyłonił dwóch podwykonawców: WT LIFT sp. z o. o. Kraków, 

PB INŻTECH Sępólno Kraj. Dnia 1 .10.2024 r. wykonawca Firma ARTMED 

informuje o kolizjach budowlanych, powiat 9. 10.2024 r. przyjmuje przedłożone 

argumenty i 14.10.2024 r. aneksem zostanie przedłużony termin do 20.12.2024 r. 16 

stycznia br. zgłoszono gotowość do odbioru. Dnia 3 lutego br. komisja stwierdziła, że 

niedostateczne zaangażowanie prac nie kwalifikuje się do odbioru. Komisja odstąpiła 

od czynności odbiorowych. Kolejne pismo o gotowości do odbioru złożono 20 lutego 

br. Dnia 21.02.br. przystąpiono do prac odbiorowych. Wykonawca przedstawił 

dokumenty od dozoru technicznego. 21.02.br. spisano protokół końcowy. W związku 

z tym, że prace się przedłużyły. Wyliczyliśmy odsetki karne w wysokości 0,2% od 

wartości brutto za każdy dzień zwłoki. Naliczyliśmy odsetki w wysokości 1078,15 zł 

za każdy dzień zwłoki. 62 dnia spóźnienia co dało kwotę 66.845,30 zł. I taka kwota 

została wpisana do protokołu. Czekamy na wystawienie faktury. Płatność za fakturę 

obniżona zostanie o odliczenie karnych odsetek. Czekamy na odbiór nadzoru 

budowanego. Potrzebne jest pozwolenie na użytkowanie. 

Wicestarosta A. Marach dodał, że chodnik zostanie wykonany w późniejszym 

terminie. Uszkodzony tynk będzie robiony podczas przyszłorocznej 

termomodernizacji budynku. 

T. Bondarczyk Dyrektor Wydziału Architektury i Budownictwa wspomniał, że 

winda aktualnie nie została uruchomiona. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Fifielski zapytał, czy kary umowne 

będą odliczone od końcowej faktury. 

Pan Starosta udzielił pozytywnej odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Fifielski zapytał, czy firma 

ARTMED złożyła wniosek o drugi aneks.? 

T. Bondarczyk Dyrektor Wydziału Budownictwa odpowiedział, że firma 

kontaktowała się w tej sprawie telefonicznie, nie wyrażaliśmy zgody na kolejny aneks. 

Ad. 2. 

D. Szymańczak szczegółowo przedstawiła harmonogram realizacji projektów. Kwoty 

projektów wpisane są w euro i będą liczone po kursie 4,33 zł. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Fiflelski odniósł się do pierwszego 

projektu LO Więcbork i CKZIU w Więcborku. 

Wicestarosta uszczegółowił, że w placówce nastąpi wymiana pieca oraz budowa 

instalacji grzewczej. Nie będzie termomodernizacji obiektu. 

W budynku zlokalizowanym przy Al. 600 -lecia przewidywana jest całkowita 

termomodernizacja i montaż nowej instalacji co. Pozostały zakres prac-kuchnia będzie 

realizowana z innych środków. Ma nadzieje, że środki przeznaczone na 

termomodernizacje będą wystarczające. 

D. Szymanczak poinformowała, że na modernizację LO i CKZIU będzie dotacja do 

85% wartości zadania. Druga inwestycja - termomodernziacja będzie finansowaną z 

pożyczki umarzalnej do 49% z obszarów polityki terytorialnej i może być rozłożona 

do 20 lat. Oprocentowanie wynosi przez pierwsze 3 lata 0%, a od 4 roku 3%. Będzie 

to piec na pellet. 

Środki w budżecie przewidziane są na dokumentację . 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Fifielski zwrócił uwagę, że 

dokumentacja będzie obejmowała adaptację jednostek, które mają tam być 

umieszczone. Realizacja ma nastąpić 2026-2027. 

Starosta J. Tadych dodał, że część po stołówce będzie musiała być rozebrana więc 

środki na adaptację tej części trzeba będzie pozyskać. 

W LO w Więcborku będzie piec na pellet, sala gimnastyczna ogrzewana jest na pompę 

ciepła. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Fifielski odniósł się do ostatniego 

zadania -budowa ścieżek.. 

Radna I. Sikorska zwróciła uwagę, że pellet nie jest zeroemisyjny. Czy mamy 

odpowiedź, że pellet jest ekologicznym źródłem ciepła? 

D. Szymańczak odpowiedziała, że Urząd Marszałkowski nie odpowiedział czy pellet 

będzie dofinansowany jako ekologiczne źródło ciepła. 

Wicestarosta A. Marach przyznał, że brak jest przejrzystości co do ekologicznych 

źródeł ogrzewania. 

Ad. 3. 

M. Kotowska pracownik Wydziału Edukacji omówiła wydatki na promocje w 2025 r. 
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Plan na rok 50,900 zł, zakup materiałów i wyposażenia 22.000,00 zł, a usługi 

pozostałe w kwocie 28.900,00 zł. 

Przewodniczący Komisji T. Fifielski zapytał jakie gadżety promocyjne zostaną 

zakupione w tym roku? 

Pan Starosta odpowiedział, że nie skonkretyzowano gadżetów promocyjnych. 

Zakupy w dużej mierze będą uzależnione od imprez powiatowych. Radna I. 

Sikorska czy, Powiatowy Dzień Pracownika Socjalnego i Powiatowy i Dzień 

Edukacji Narodowej to są imprezy ogólnodostępne? 

Starosta J. Tadych odpowiedział, że to nie będą ogólnodostępne, skala byłaby zbyt 

duża. 

Radny K. Sosnowski uważa ze kalendarz imprez kulturalny powinien być 

dopracowany i upubliczniony. 

Ad. 4. 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie części nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Powiatu 

Sępoleńskiego oraz zezwolenia na odstąpienie od obowiązku zastosowania drogi 

przetargowej. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu T. Fifielski subwencja jest większa o 2 min zł? 

W planie jest 1 min zł i tak zostaje . 

Odniósł się do zwiększenia środków na utrzymania samochodów na parkingu 

strzeżonym. Zwiększenie z około 30 tysięcy rocznie na 30 tysięcy miesięcznie. Z 

czego wynika niedoszacowanie? 

Pan Starosta niedoszacowanie planu wynika z faktu, że sądy nie orzekły przepadku 

mienia. W dalszym ciągu musimy płacić za postanowione auta na parkingu. Zmienił 

się także sposób naliczania opłat. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie. 



Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Sępoleńskiego na lata 2025-2032. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie. 

M. Chart Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o piśmie Marszałka dot. 

rozpoczęcia naboru wniosków do nagród. Informacja ta została rozesłana do 

wszystkich. 

Poinformował zebranych, że Dyrektor DPS w Kamieniu Kraj. dla dzieci odwołała się 

od kary nałożonej przez Wojewodę na Dom. Ministerstwo uchyliło decyzję 

Wojewody. 

Dodał, że do biura rady wpłynął wniosek o wpis dr Józefa Buławy. Komisja Statutowa 

zaopiniowała pozytywnie wpis do Księgi Zasłużonych Powiatu Sępoleńskiego. 

Starosta J. Tadych odnosząc się do odpowiedzi na interpelację radnego T. 

Fifielskiego. Z przesłanej informacji wynika, że w latach 2019-2024 powiat 

sępoleński otrzymał dofinasowane na budowę dróg w wysokości 2,8 min zł. Następnie 

szczegółowo przedstawił zakres remontu dróg z dofinansowania pochodzącego z 

Funduszu Dróg Lokalnych i Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych ( zał. nr 2). 

Wspomniał, że ruszył nabór z Funduszy leśnych. Ponowiliśmy wnioski do 

Nadleśnictwa Runowo i Lutówko. 

Ad. 5. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Komisji T. Fifielski zamknął posiedzenie o godz. 15.30. 

Przewód 

Toms 

misji 
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